
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 22.7.2019 

v 14:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Ludvík Filípek, Martin Bartůněk, Ing. Karel 

Vašut, Miloslav Matoušek, Jaroslav Papež 

Omluveni: Radek Sňozík, Ivo Leitner 

    Hosté: viz prezenční listina. 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Marie Léblová a p. Martin Bartůněk 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 14:00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

Program zasedání: 

1) Schválení rozpočtového opatření 1/2019 

2) Schválení Dohody o změně veřejnoprávní smlouvy s městem Černošice (změna formy stávající 

smlouvy) 

3) Informace a vyhodnocení pochodu Pičín - Řitka 

4) Projednání plnění úkolů z posledního jednání ZO Řitka 

5) Různé 

 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta zeptal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva nebo dnešnímu 

programu. Námitky nikdo neměl. 

 

 

 

 



Bod č. 1 programu: 

Usnesení č. 1: 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje rozpočtové opatření č.1. 

Hlasování:      pro: 7 hlasů      proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Bod 2. programu:    

Usnesení č. 2 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje dohodu o změně veřejnoprávní smlouvy s městem Černošice, 

k zajišťování výkonu přenesené působnosti ve věcech přestupků. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Zastupitelstvo se dohodlo, že program číslo 3 nechá až na konec programu zasedání. 

 

Bod č.4 a č.5  programu: 

Starosta informuje zastupitele, že proběhlo dohodovací řízení ve věci ÚP na Ministerstvu pro místní 

rozvoj. Řízení se účastnila obec Řitka, architekt Kindl, Krajský úřad a Ministerstvo životního prostředí, 

které uplatňovalo námitku ohledně vynětí půdy ze ZPF. Z jednání vyplynulo, že Ministerstvo pro 

místní rozvoj se kloní spíše k názoru obce Řitka, resp. vychází z toho, že jestliže orgány ochrany 

životního prostředí již několikrát souhlasily se zahrnutím těchto pozemků do stavebních a okolnosti 

se nezměnily, nejeví se důvod, proč nyní rozhodnutí měnit.  Dohodu ministerstva uzavřou mezi 

sebou, obec dohodu nakonec jen podepíše, pokud bude vyhovovat našim zájmům a se zněním 

budeme souhlasit. Jako podmínku by MMR rozvoj od obce chtělo případný souhlas s tím, že pozemky 

rozvojové plochy B budou v rámci ÚP dány zpět do zeleně. Toto se vdaný okamžik jeví jako vhodné 

řešení. Další jednání v této záležitosti budou následovat.  

Usnesení č. 3: 

V souvislosti s dohodovacím řízením s Ministerstvem pro místní rozvoj, zastupitelé zmocňují starostu 

jako pověřeného zastupitele pro územní plán k dalším jednání v této věci a případnému podpisu 

smlouvy. 

Hlasování:     pro: 7 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Starosta informuje zastupitele o proběhlé kontrole nakládání s odpady, kterou provedlo město 

Černošice – Odbor životního prostředí. Při kontrole nebylo obci vytknuto nic zásadního. 

- obec již zajistila popelnice na kovový odpad typu plechovky od nápojů, nádobky od paštik, konzervy 

apod., množství nádob a frekvence svozu budou vyhodnoceny a následně budou přijata další 

opatření. 



 

- dále je v jednání sběr rostlinného oleje z domácností, instalaci těchto nádob zákon vyžaduje až od 

roku 2020 

- bylo obci uloženo novelizovat vyhlášku o odpadech (tuto starosta v nejbližší době zpracuje) 

- obec byla kontrolním orgánem rovněž upozorněna, že je též podle zákona povinná kontrolovat, zda 

firmy se sídlem v obci mají uzavřenou smlouvu o odpadech a zde vedou příslušnou evidenci. V rámci 

těchto kontrol obec může ukládat pokuty až do výše 500 000Kč. Starosta tedy navrhuje, uveřejnit o 

tomto článek v příštím zpravodaji a dát firmám čas do konce roku, aby tyto záležitosti vyřešily, pokud 

tak již neučinily a následně teprve provádět kontrolu. ZO jednomyslně uložilo p. místostarostovi 

Vašutovi tuto problematiku k nastudování do dalšího zasedání zastupitelstva. 

Usnesení č. 5:  

Zastupitelé ukládají p. ing. Vašutovi seznámit se s problematikou odpadů, zejm. s novou legislativou a 

následně o nich informovat ZO. 

Hlasování:     pro: 7hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Výběrové řízení na ředitelku MŠ 

- proběhlo výběrové řízení, do kterého se i přes počáteční zájem několika účastnic nikdo nepřihlásil. 

- situace je nutno řešit vzhledem k tomu, že v říjnu bude ze zdravotních důvodů chybět zastupující 

ředitelka p. Lenka Rathausová, tím tedy bude nedostatek i učitelek 

- musí se tedy opětovně vypsat VŘ na ředitelku a nově i na učitelku do MŠ Řitka 

Usnesení č. 5: 

Zastupitelé pověřují p. Martina Bartůňka přípravou nového výběrového řízení na učitelku do MŠ a 

ředitelku do MŠ, včetně zajištění inzerce v učitelských novinách. 

Hlasování:     pro: 7hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 0 hlasů 

 

Pan místostarosta Vašut vznesl dotaz, zda je nějaký posun ohledně rozestavěných domků společnosti 

HVVP v ulici K Varadovu. 

- v této záležitosti se čeká na vydání rozhodnutí od stavebního úřadu v Mníšku pod Brdy, do kterého 

se mohou účastníci případně odvolat  

 

Dále informovala paní místostarostka Marie Léblová, že byl odkryt nově udělaný pomník, který 

vytvořil zastupitel p. Jaroslav Papež. Ještě zde budou probíhat dodělávky, jako například cestička 

k pomníku a jeho ohraničení. Slavnostní odhalení by mělo proběhnout 28. záři na svátek sv. Václava  

a Den české státnosti.   



 

Bod 3. programu: 

Starosta vyhodnotil letošní pochod Pičín – Řitka jako velmi povedenou akci a poděkoval všem, kteří 

se na jeho realizaci podíleli. Ohlasy na pochod jsou kladné a akce proběhla bez problémů. 

- pochodu se účastnilo cca 600 lidí, což je o 100% více, než v minulém roce 

- pro příští rok se plánuje rozšíření tras ještě o Voznici a možná i Mníšek pod Brdy 

- je potřeba začít hledat sponzory pro příští rok již teď, když se sestavují rozpočty 

- pro příští rok zastupitelé navrhují, zamyslet se nad tím, kde by se dalo ušetřit v rámci propagace a 

materiálu    

Zasedání bylo ukončeno v 14:55 hod. 

V Řitce dne 22.7. 2019 

 

 

Zapisovatel:                                                                                                                Starosta: 

Věra Macháčková                                                                                                      Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová                                                                                                              Martin Bartůněk 

 

 

  

 

 

 


